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The International German Genealogy Partnership is thrilled to announce that the 2021 
International German Genealogy Conference, previously cancelled as an in-person event due 
to the COVID-19 pandemic, will now be held virtually from 17 July to 24 July 2021 with the 
theme of “Researching Together Worldwide / Weltweit Germeinsam Forschen. This new 
format will allow both passionate genealogists and expert speakers from around the world – 
including many from our partner organizations in Germany – to attend and participate. Will you 
be one of them? 
 
This unique virtual conference is a must-attend event for anyone researching the lives of their 
German ancestors. Four live sessions from top-tier speakers will be held each Saturday, and 
several types of package registration deals (including the live sessions, sponsored sessions and 
either some or all of several dozen prerecorded sessions) will be available for you to watch at 
your convenience. Whether you are brand new to the genealogy world or a seasoned family 
history professional, this information-filled event will offer the classes you need to enhance 
your genealogy skills.  
 
An online sponsor and exhibitor hall is planned to coordinate with the week of the conference 
and “Connections” breakout sessions will be held to bring together small groups with similar 
German genealogy or cultural affinities. 
 
The virtual conference is being spearheaded by two of IGGP’s outgoing Board directors, James 
M. Beidler and Nancy Myers. Playback Now Inc., which brings more than 40 years of successful 
event production business, will be our virtual conference and Partner program host. Playback 
Now will coordinate registration and production of the event, which will include programming 
with a special focus on creating strong and enduring interactions between the attendees.  
 
“With Playback Now’s help, we’re looking to provide a top-flight experience not only for 
Americans with German roots but also genealogists right in Germany,” Beidler said.  
Registration will open in January, and an “Early Bird Special” price will be valid for all registrants 
until 31 March. Conference information and registration will be available via www.iggp.org.   
 
To stay up-to-date on conference news, be sure to sign-up for the IGGP conference newsletter 
here: https://bit.ly/IGGPnewsletter.  For any questions, contact James Beidler at 
jamesmbeidler@gmail.com, Nancy Myers at n.myers@gmx.net, or Katherine Schober at 
language@sktranslations.com.  
  



 
 

15. Dezember 2020 
Die International German Genealogy Partnership freut sich, ankündigen zu können, dass die 
International German Genealogy Conference 2021, die zuvor aufgrund der COVID-19-Pandemie 
als Präsenz-Veranstaltung abgesagt wurde, nun virtuell vom 17. Juli bis 24. Juli 2021 mit dem 
Thema "Researching Together Worldwide - Weltweit gemeinsam forschen" stattfinden wird.  
Dieses neue Format wird sowohl interessierten Ahnenforscherinnen und Ahnenforschern als 
auch fachkundigen Referentinnen und Referenten aus der ganzen Welt - darunter viele unserer 
Partnerorganisationen in Deutschland - die Möglichkeit geben, teilzunehmen. Werden Sie auch 
dabei sein? 
 
Diese virtuelle Konferenz ist ein Muss für jeden, der auf den Spuren seiner deutschen Vorfahren 
wandelt. An beiden Samstagen werden vier Live-Vorträge von hochkarätigen Referentinnen 
und Referenten angeboten. Darüber hinaus gibt es verschiedene Anmeldepakete. Diese 
enthalten die Live-Vorträge, die von Sponsoren angebotenen Vorträge und einige oder alle von 
mehreren Dutzenden aufgezeichneten Vorträgen. Die Vorträge gehören Ihnen und Sie können 
danach immer wieder darauf zugreifen. Ob Sie ein Neuling oder ein alter Hase auf dem Gebiet 
der Ahnenforschung sind, diese informationsreiche Veranstaltung wird Ihnen die nötigen 
Informationen bieten, um Ihre Ahnenforschungsfähigkeiten auszubauen.  
 
Eine virtuelle Sponsoren- und Ausstellerhalle wird während der Konferenz stattfinden und es 
werden „Connections“ Breakout-Sessions veranstaltet, um kleine Gruppen mit ähnlichen 
deutschen Vorfahren oder Kulturkreisen zusammenzubringen.  
 
Die virtuelle Konferenz wird von den ehemaligen Vorstandsmitgliedern der IGGP, James M. 
Beidler und Nancy Myers, geleitet. Das Unternehmen Playback Now Inc., das auf mehr als 40 
Jahre erfolgreiche Erfahrung in der Veranstaltungsbranche zurückblicken kann, wird 
technischer Ausrichter der virtuellen Konferenz und des Partnerprogramms sein. Playback Now 
wird auch die Anmeldung und die Ausrichtung der Veranstaltung koordinieren. Das Programm 
legt einen besonderen Schwerpunkt auf die Schaffung eines starken und beständigen 
Austauschs zwischen den Teilnehmern.  
 
"Mit der Hilfe von Playback Now wollen wir nicht nur Amerikanerinnen und Amerikanern mit 
deutschen Wurzeln, sondern auch Genealoginnen und Genealogen in Deutschland ein 
besonderes Erlebnis bieten", so Beidler.  
Anmeldungen sind ab Januar möglich, und bis zum 31. März gilt ein „Frühbucher-Rabatt“. 
Informationen zur Konferenz und zur Anmeldung werden Sie auf unserer Webseite 
www.iggp.org finden. 



 
 
Alle laufenden Neuigkeiten finden Sie im IGGP-Newsletter, den Sie 
unter https://bit.ly/IGGPnewsletter abonnieren können. Für alle weiteren Fragen wenden Sie 
sich bitte an James Beidler (jamesmbeidler@gmail.com), Nancy Myers (n.myers@gmx.net) oder 
Katherine Schober (language@sktranslations.com).  
 
 


